

《中央研究院歷史語言研究所集刊》稿約

本刊創始於一九二八年，由中央研究院歷史語言研究所負責編輯出版。每年出版四分，分別於三、六、九、十二月刊行。本刊歡迎海內外學者賜稿，凡有關史學、語文學、考古學、人類學及文字學之學術論文，均所歡迎。

1. 來稿請以中文書寫，全文以不超過三萬字為原則。
2. 註腳及引用書目格式請參照內文或〈撰稿須知〉，格式不符者恕不接受。
3. 本刊為雙匿名審查制，文稿中請勿出現可使審查人辨識作者身分之資訊。
4. 來稿請另附作者之中英文姓名、服務單位與職稱，以及電郵郵址。
5. 文稿請包含正文、引用書目及中英文摘要、中英文關鍵詞（不超過 5 個）。
6. 請以 MS Word 及 PDF 電子檔格式投稿（簡體中文請轉成繁體）。
7. 請使用電腦預設字型且避免複雜編輯方式。
8. 作者請自留底稿。
9. 投稿前請確認：無一稿數投情形，稿件於本刊刊登前不會有在他處先行出版之情事；違反者，本刊將逕行退稿，日後不再接受其來稿，並視情況發文通知其任職單位之主管。
10. 本刊不負責來稿內容物之智慧財產權問題（如圖、表及長引文等），請作者先行取得智慧財產權持有者之同意。
11. 來稿發表後，由本所贈送作者當期集刊 3 本，論文抽印本 10 份及抽印本 PDF 檔。

來稿請寄電子信箱：bihp@mail.ihp.sinica.edu.tw（無須另寄紙本）

Bulletin of the Institute of History and Philology (BIHP)

Submission Information

Launched in 1928, the *Bulletin of the Institute of History and Philology (BIHP)* is a quarterly journal issued in March, June, September, and December by the Institute of History and Philology, Academia Sinica. The *BIHP* invites domestic and international scholarly contributions on history, philology, archaeology, anthropology, and paleography.

1. Submitted manuscripts should be written in Chinese and not exceed 30,000 characters.
2. As to footnote and citation formats, please consult the “Submission Guidelines.” Manuscripts not adhering to the guidelines will not be accepted.
3. In compliance with the adopted double-blind review, submitters must refrain from providing any personal identification information to reviewers.
4. When emailing your manuscript, please include your full name in English and Mandarin, affiliated institution, position, email address, and (institution/home) address.
5. In addition to the main text, the manuscript should also include a works cited page, an abstract in English and Mandarin, as well as keywords (not exceeding five) in both languages.
6. Please submit the above in BOTH a MS Word and PDF file (Simplified Chinese should be converted to Traditional Chinese).
7. Please use default fonts (i.e., Times New Roman) and avoid adopting other complicated formatting.
8. Submitters should keep the original manuscript, which, if rejected, will not be returned.
9. Before submitting, please note that the *BIHP* does NOT accept multiple/simultaneous submissions nor publish articles that have been or are to be published elsewhere. For those who have disregarded the above, the manuscript will be immediately rejected and future submissions will not be accepted; furthermore, if deemed appropriate, the supervisor of the submitter’s affiliated institution will be notified.
10. Please also note that the *BIHP* will not be held liable for intellectual property issues involving the submissions (e.g., illustrations, charts, or lengthy quotations). Submitters must therefore obtain all the necessary permission from economic right holders prior to using copyrighted materials.
11. Once an article is published, three copies of the current issue of the *BIHP* containing the author’s article, along with ten offprints thereof and one in a PDF format, will be provided to the contributor.

Please submit your manuscripts to: bihp@mail.ihp.sinica.edu.tw

(We do not require any hard copies.)